

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/508

暑期學堂:外語及文化體驗班

敬啟者:

為豐富同學的暑期學習經歷,擴闊國際視野及認識多元文化,本校特意籌辦日語、西班牙語、法語及德語文化體驗課程。課程由具備相關語言資歷的導師任教,透過生動有趣的教學方式,讓同學掌握基礎外語知識並了解不同國家文化,詳情如下:

日期及時間:	8月11、13、15、18、20、22、25、27日(下午2時正至3時30分)
	全期課程合共 12 小時
活動地點:	學校
導師:	日語:由校外具備日語能力試驗 N2 級或以上資歷的導師任教
	西班牙語:由校外具備 DELE B2 級或以上資歷的導師任教
	法語:由校外具備法語 DALF 考試 B2 級或以上資歷的導師任教
	德語:由校外具備 Goethe-Zertifikat B2 級或以上資歷的導師任教
課程內容:	1. 語言基礎(發音系統、基本詞彙、簡單語法)
	2. 實用會話練習(打招呼、自我介紹、日常用語等)
	3. 文化介紹(生活習慣、禮儀文化等)
費用:	約\$600-800 (視乎報名人數)
名額:	20 (每個外語課程)
備註:	1. 必須穿著整齊的校服或體育服;
	2. 教育局因應惡劣天氣情況宣布停課時,活動將會取消;
	3. 名額有限,獲選者將另行通知。

期望同學把握這個學習機會,透過外語學習擴闊視野。如有查詢,請致電 2461 1555 與金浩暉助理校長聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/508

Summer School: Foreign Language and Cultural Experience Courses

Dear Parents,

To enrich students' summer learning experience, broaden their international horizons, and promote understanding of diverse cultures, our school has specially organized Japanese, Spanish, French, and German cultural experience courses. All courses will be taught by qualified instructors with relevant language certifications. Through engaging teaching methods, students will learn basic foreign language skills and understand different cultures. Details are as follows:

Dates and Times:	August 11, 13, 15, 18, 20, 22, 25, 27 (2:00 PM to 3:30 PM)
	Total course duration: 12 hours
Venue:	School
Instructor:	Japanese: Experienced external Instructor with JLPT N2 or above qualification Spanish: Experienced external Instructor with DELE B2 or above qualification French: Experienced external Instructor with DALF B2 or above qualification German: Experienced external Instructor with Goethe-Zertifikat B2 or above qualification
Course Content:	 Language fundamentals (pronunciation system, basic vocabulary, simple grammar) Practical conversation practice (greetings, self-introduction, daily expressions, etc.) Cultural introduction (lifestyle, customs, etiquette, etc.)
Fee:	Approximately \$600-\$800 (depending on number of participants)
Quota:	20 (for each language course)
Remarks:	 Students must wear proper school uniform or PE uniform. The activity will be cancelled if the Education Bureau announces class suspension due to adverse weather conditions. Places are limited; selected students will be notified separately.

We hope students will seize this learning opportunity to broaden their horizons through foreign language learning. For inquiries, please contact Assistant Principal Kam Ho Fai at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)